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Protokół nr XLII/23 
z posiedzenia Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego 

w dniu 26 kwietnia 2023r. 
 (w trybie zdalnym) 

 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
 XLII Sesję Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego otworzyła i obradom 
przewodniczyła Teresa Kalina, wiceprzewodnicząca Sejmiku. Przed rozpoczęciem obrad 
poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłą panią przewodniczącą 
Marię Ilnicką Mądry.  Poinformowała także, że na korytarzu została wystawiona księga 
kondolencyjna, poświęcona pamięci pani przewodniczącej Marii Ilnickiej – Mądry, do której 
można się dzisiaj wpisywać. 

 
Następnie poinformowała, że zalogowanych jest 19 radnych, tj.: Chojecki Zbigniew, 

Dorżynkiewicz Wojciech, Dziewguć Zygmunt, Fedeńczak Adam, Geblewicz Olgierd, Hardie-
Douglas Jakub, Kalina Teresa, Kołodziejska - Motyl Krystyna, Kozłowska Elżbieta, Kustosz 
Olgierd, Młynarczyk Łukasz, Niedzielski Andrzej, Nycz Artur, Przepióra Marcin, Rosiński Rafał, 
Sobieraj Tomasz, Artur Wezgraj, Wziątek Stanisław oraz Urban Cezary, i jest niezbędne 
quorum, aby dzisiejsze decyzje i uchwały były prawomocne.  Także dodała, że dzisiejsza, w 
trybie zdalnym, sesja zwołana została w oparciu o art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy o zmianie 
ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i uchwałę nr XXXVIII/434/22 Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 16 listopada 2022 r. w sprawie obradowania 
w trybie zdalnym.  
 

Na sekretarza obrad przewodnicząca powołała pana Artura Nycza, który wyraził zgodę. 
Poprosiła także wszystkich o włączenie kamer, by nie było wątpliwości, że to radni osobiście 
biorą udział w obradach i w głosowaniach. 
 
Na wstępie podkreśliła, iż dzisiejsza sesja odbywa się w terminie wyznaczonym i 
wynikającym z harmonogramu zatwierdzonego przez Przewodniczącą Marię Ilnicką - Mądry. 
 
W związku z podnoszonymi wątpliwościami co do zwołania dzisiejszej sesji poinformowała, 
iż poza opinią mecenasa Stefana Mazurkiewicza, dysponujemy opinią prof. Mariusza 
Bidzińskiego z Kancelarii Chmaj i Wspólnicy. Obie opinie prawne potwierdzają, że obrady  
dzisiaj są legalnie. Opinie są zamieszczone w e- sesji i stanowią załączniki 1 i 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Dodała także informację o dwóch zmianach personalnych w Sejmiku: 

1) wpłynęło pismo od radnego Zbigniewa Chojeckiego zawierające informację, iż  
zmienił on przynależność klubową i wstąpił do Klubu Koalicji Obywatelskiej. 

2) za chwile formalnie radnym zostanie Cezary Urban, który już w latach 2006-2007 był 
radnym województwa a następnie Posłem na Sejm RP w latach 2007-2011. Od 1996 
r. jest dyrektorem XIII Liceum Ogólnokształcącego w Szczecinie. 

 
Wojciech Dorżynkiewicz: mam pytanie, czy w związku z przejściem pana Zbigniewa 
Chojeckiego do klubu Koalicji Obywatelskiej, automatycznie Klub Pro Centrum przestaje 
istnieć?  
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Teresa Kalina: tak, żeby klub mógł istnieć musi liczyć minimum trzech członków. 
 
 
2. Wręczenie nowemu radnemu Postanowienia Komisarza Wyborczego.  
 
Zgodnie z postanowieniem Komisarza Wyborczego w Szczecinie mandat  po śp.  Marii 
Ilnickiej – Mądry obejmuje pan  Cezary Urban. 
Postanowienie Komisarza Wyborczego w Szczecinie jest załącznikiem nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
 
3. Złożenie ślubowania. 
 

Zgodnie z ustawą o samorządzie województwa (art. 22) radni przed objęciem mandatu 
składają ślubowanie.  

 
Przewodnicząca obrad poprosiła wszystkich o powstanie, odczytała treść roty a następnie 
poprosiła nowego radnego  o wygłoszenie formuły: "ślubuję",  bądź "ślubuję, tak mi 
dopomóż Bóg" 
Treść roty: 

" Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 
strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 
Ojczyzny, wspólnoty samorządowej województwa i dobra obywateli, przestrzegać 
Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej " 
 
 

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Porządek obrad wszyscy otrzymali pocztą elektroniczną.  (załącznik nr 4) 
 
Teresa Kalina, wiceprzewodnicząca sejmiku: na wstępie chciałabym zgłosić następujące 
modyfikacje: 
 
Informuję, że przed chwilą złożyłam w Biurze Sejmiku rezygnację z funkcji 
Wiceprzewodniczącej Sejmiku. Ponadto, informuję, że Klub radnych Koalicji Obywatelskiej 
wniósł pod obrady 2 projekty uchwał tj. 

1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego, 

2) projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

W związku z powyższym proszę o następujące zmiany w porządku obrad: 
1) jako pkt. 6.1 umieszczenie przyjęcia mojej rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącej 

Sejmiku, 
2) proponuję pkt. 6.18 (wybór przewodniczącego) umieścić jako pkt. 6.2 
3) proponuje aby wybór wiceprzewodniczącego Sejmiku umieścić jako pkt. 6.3 

 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
W związku z powyższym przystąpiono do procedury głosowania kolejno każdego wniosku 
o zmianę porządku obrad: 
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1) w pkt. 6.1 umieszczenie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącej Sejmiku: 

 
Wynik głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Głosy nieoddane – 0 

 
2) pkt. 6.18 (wybór przewodniczącego) umieścić jako pkt. 6.2: 

 
Wynik głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

3) wybór wiceprzewodniczącego Sejmiku umieścić jako pkt. 6.3: 
 

Wynik głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 

 
Następnie przystąpiono do procedury głosowania porządku obrad  z przyjętymi 
poprawkami: 

 
Wynik głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
Drogą głosowania porządek obrad został przyjęty  i jest on załącznikiem nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Sejmiku. 
 
Projekt protokołu z ostatniego posiedzenia wszyscy otrzymali pocztą elektroniczną. 
 
Drogą głosowania protokół z poprzedniego posiedzenia sejmiku został przyjęty bez uwag. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
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6. Podjęcie uchwał:  
 

6.1 w sprawie w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego 

 
Projekt uchwały to druk 502/1/23 i jest załącznikiem nr 6. 
 
Projekt pod obrady wniósł Klub Radnych  Koalicji Obywatelskiej. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/479/23 i jest zał. nr 7. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
Następnie Teresa Kalina przekazała prowadzenie obrad panu Zygmuntowi Dziewguciowi, 
wiceprzewodniczącemu sejmiku. 
 
 

6.2 w sprawie wyboru Przewodniczącego Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego  

 
Projekt uchwały to druk  501/1/23 i jest załącznikiem nr 8. 
 
Zygmunt Dziewguć, wiceprzewodniczący sejmiku:  projekt pod obrady wniósł Klub Radnych  
PRO Centrum. Zgodnie z ustawą o samorządzie województwa (art.20.1)  sejmik wybiera ze 
swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 
połowy ustawowego składu sejmiku w głosowaniu tajnym.  Dzisiejsza sesja odbywa się w 
trybie zdalnym, więc głosowanie, które musi być tajne,  również będzie odbywało się w 
trybie zdalnym, jest to możliwe wyłącznie w systemie e-sesja,  proszę sprawdzić czy wszyscy 
są zalogowani do systemu oraz prośba do wszystkich państwa aby kamery były włączone. 
Nad przebiegiem obrad czuwać będzie sekretarz obrad Artur Nycz. Jeżeli już wszyscy obecni 
na sesji są zalogowani to bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję 
przewodniczącego sejmiku.  Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 
kandydowanie, dlatego każdorazowo będę zwracała się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, 
czy wyraża zgodę. 
 
Artur Nycz w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zgłosił kandydaturę Teresy Kaliny, dodał, 
że jest to osoba doskonale znana i nie wymaga uzasadnienia to zgłoszenie. To 
samorządowiec z ponad dwudziestoletnim stażem pracy, doskonale zna sejmik 
województwa, bo pani przewodnicząca jest radną już trzeciej kadencji sejmiku 
województwa, również doskonały pedagog i wieloletni dyrektor szkoły. 

 
Zygmunt Dziewguć, wiceprzewodniczący sejmiku: czy pani Teresa Kalina wyraża zgodę? 
 
Teresa Kalina: tak, wyrażam zgodę.  
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Rafał Rosiński: poprosiłem o głos, bo nasz klub zgłosił w ogóle ten punkt obrad. Chciałbym 
się wypowiedzieć w ramach klubu Pro Centrum, który już praktycznie przestał istnieć, ale 
zgłaszając ten wniosek jeszcze istniał. Ta moja wypowiedź związana będzie przede 
wszystkim z pewnym chaosem prawnym, który powstał i w zawiązku z tym, jako klub 
zdecydowaliśmy się, bo nie było takiego punktu dot. wyboru przewodniczącego sejmiku 
podczas prezydium sejmiku. Nasz klub, zgodnie z prawem na 7 dni przed obradami, taki 
wniosek złożył, żeby on się znalazł w porządku obrad. Celem takiego wniosku było 
zapobieżenie chaosowi prawnemu i podjęcie pewnej współpracy, co do wyboru przyszłej 
przewodniczącej. Ponad to pewne wątpliwości prawne i tutaj chciałbym, aby wszyscy radni 
słuchający mieli taką świadomość, bo pojawiały się głosy, że są pewne wątpliwości, również 
z naszej strony, co do zasadności zwołania tej sesji. Nie jest też żadną tajemnicą, że podważa 
zwołanie tej sesji wojewoda, dlatego poprzez współpracę tu z posłem, złożyliśmy takie 
zapytanie w ramach interwencji do Biura Analiz Sejmowych, oprócz tego, że mamy tu dwie 
opinie prawne. Biuro Analiz Sejmowych wyjaśnia w pewien sposób sytuację, w której się 
znaleźliśmy. Ja tylko przeczytam dlaczego bierzemy tu udział i co do zasadności, żeby to 
jeszcze raz powtórzyć i wyjaśnić, bo tu oczywiście jeżeli będzie złożone takie odwołanie 
Wojewódzkie Sąd Administracyjny, to będzie tutaj rozpatrywał. To może krótko przeczytam, 
żeby uspokoić Klub KO, bo w konkluzjach jest tu zapisane w ten sposób, że, cyt. „…śmierć 
przewodniczącego sejmiku województwa nie powoduje wygaśnięcia udzielonego 
wcześniej upoważnienia do zastępowania nieobecnego przewodniczącego przez 
wiceprzewodniczącego, wskazanego w tym upoważnieniu. W świetle ustaleń NSA należy 
przyjąć, że pojęcie nieobecności, o którym mowa, obejmuje nieobecność na skutek śmierci. 
Najstarszy wiekiem wiceprzewodniczący wykonuje pod jego nieobecność jego zadania, 
tylko w przypadku, kiedy przewodniczący nie wyznaczył wiceprzewodniczącego, 
upoważnionego do wykonywania tych obowiązków. Jeżeli przewodniczący sejmiku 
upoważnił jednego z wiceprzewodniczących do zastępowania go w przypadku 
nieobecności, to po śmierci przewodniczącego, wskazany w upoważnieniu 
wiceprzewodniczący uprawniony jest do wykonywania tych zadań. Upoważnienie do 
zastępowania przewodniczącego w przypadku jego nieobecności może zostać odwołane 
jedynie przez nowego przewodniczącego sejmiku. Śmierć przewodniczącego sejmiku rodzi 
po stronie sejmiku województwa obowiązek wyboru nowego przewodniczącego”. Dlatego 
tu klub Pro Centrum zdecydował się zgłosić ten wniosek, bo bez wyboru przewodniczącego, 
czego było w pierwotnym porządku obrad, można by było podważyć to zwołanie. Ostatnia 
konkluzja, cyt.: „…zwołanie posiedzenia sejmiku przez wiceprzewodniczącego najstarszego 
wiekiem, w sytuacji gdy przewodniczący wyznaczył innego wiceprzewodniczącego do 
zastępowania w sytuacji jego nieobecności, prowadziłoby do naruszenia art. 28, ust. 3 
ustawy o samorządzie województwa, a uchwały podjęte w trakcie takiej sesji byłyby 
nieważne”. Faktycznie wniosek jest taki, że tą sesję powinna prowadzić pani przewodnicząca 
Teresa Kalina i ona mogła ją zwołać. To jest oczywiście tylko opinia Biura Analiz Sejmowych, 
wszystko jest w porządku, pani przewodnicząca złożyła rezygnację i w kolejności przejął 
prowadzenia pan radny Zygmunt Dziewguć. Trochę szkoda, że zabrakło rozmów ze 
wszystkimi klubami, bo rozmowy z klubami nie polegają na tym, że się „wyciąga” członka 
klubu i ten nasz klub przestaje funkcjonować. To pozostawię bez jakiegoś większego 
komentarza. My jako klub Pro Centrum, chcielibyśmy zachować pewne status quo, czyli 
naszym zdaniem przyszły przewodniczący, czy przewodnicząca powinna być spoza, w 
związku ze zbliżającymi się wyborami parlamentarnymi, spoza pewnego rodzaju walki 
politycznej pomiędzy największymi partiami politycznymi, czyli PO i PiS. Większość 
zdecydowała, o wystawieniu na kandydata z największego klubu, czyli panią radną Teresę 
Kalinę. My oczywiście osobiście nic nie mamy co do kandydatury i uważamy, że jak 
najbardziej jest to kandydatura kompetentna, ale myślę, że w sejmiku znalazłyby się osoby, 
które mogłyby go godnie reprezentować i po za tym przy sporze dwóch największych 
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politycznych partii, przewodniczyć sejmikowi. Tak się jednak nie stało, dlatego znamy 
dobrze arytmetykę sejmikową i rezygnujemy z przedstawienia swojej kandydatury i jako 
członkowie byłego klubu Pro Centrum, nie weźmiemy udziału w tym głosowaniu i nie 
wystawimy swojego kandydata.  
 
Zygmunt Dziewguć, wiceprzewodniczący sejmiku: pani Teresa Kalina jest osobą 
kompetentną i przede wszystkim jest ze Szczecina. To nie jest tak, jak kiedyś, że można było 
wpaść raz na jakiś czas i załatwić sprawy, teraz trzeba być tu prawie codziennie. Pani Teresa 
spełnia wszystkie warunki i ma duże doświadczenie.  
 
Artur Nycz (ad vocem): do pana Rafała Rosińskiego, to chociaż nie jest to czas ani miejsce 
teraz do dyskusji, natomiast należy zwrócić uwagę, skoro te głosy padły na trzy elementy. Po 
pierwsze, nigdy nie było chaosu prawnego. Sytuacja prawna jest jasna i stabilna i nam 
wszystkim znana. Oczywiście jeżeli ktoś będzie na siłę szukać chaosu prawnego, albo 
wykorzystywać swoje własne interpretacje prawne do tego, to może taki głos zabrać, 
natomiast stan prawny jest jasny i stabilny i nie ma co do tego wątpliwości i wszyscy to 
potwierdzają. Po drugie nikt nikogo nigdzie nie wyciągał. Proszę mnie ewentualnie 
poprawić, ale my z panem Zbigniewem Chojeckim byliśmy na jednej liście na jednym 
okręgu i razem walczyliśmy o poparcie społeczne. To zdaje się, że to Pro Centrum nie miało 
listy i powstało „w ramach wyciągania radnych”. My jesteśmy klubem otwartym i jeżeli ktoś 
składa akces do naszego klubu, to nie będziemy stali na drodze. Po trzecie, to jedynym i 
najważniejszym, odnoszę się tu do całego szeregu głosów, które raczył pan podnieść, 
argumentem, powodem, warunkiem jaki ma spełniać jest wiedza, kompetencja, a nie 
przynależność do tego, czy innego klubu. Nie ma i powtarzam to z absolutnie pełną 
stanowczością, jeżeli pan raczy, to możemy wejść w tym zakresie w spór, w zakresie 
wszystkich osób, które pełnią mandat radnego w sejmiku, nie ma wśród nas osoby z większą 
wiedzą, większym doświadczeniem, którą mogą pełnić funkcje przewodniczącego sejmiku 
województwa zachodniopomorskiego. Proszę żebyście rozważyli swoje stanowisko 
niebrania udziału w tym głosowaniu, bo to jest niepoważne.  
 
Zygmunt Dziewguć, wiceprzewodniczący sejmiku: głosowania będą odbywały się kolejno, 
na każdego kandydata oddzielnie. Aby nie było wątpliwości, każdy z państwa będzie 
proszony o oddanie głosu w systemie e-sesja, nie informując głośno o swoim wyborze. 
Przypominam, jest to głosowanie tajne. Każdy z radnych może oddać tylko jeden głos „za” . 
Na funkcję przewodniczącego zostanie wybrana osoba, która uzyska wymaganą liczbę 
głosów  „za”. 
 
Więcej kandydatów nie zgłoszono. 
 
Następnie Zygmunt Dziewguć, wiceprzewodniczący sejmiku wywoływał radnych 
województwa do oddania głosu na zgłoszoną kandydaturę.  
 
Wynik tajnego głosowania: 
Głosy „za” zgłoszoną kandydaturą – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Głosy nieoddane – 2 
 
Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego 
sejmiku i poinformował o tym, że zgłoszona kandydatura uzyskała bezwzględną ilość 
głosów oraz oddał dalsze prowadzenie obrad nowo wybranej przewodniczącej sejmiku. 
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Drogą głosowania tajnego podjęta uchwała nosi nr XLII/480/23 i jest zał. nr 9. 
 
 

6.3 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego  

 
Projekt uchwały to druk  503/1/23  i jest załącznikiem nr 10. 
 
Teresa Kalina, przewodnicząca sejmiku: projekt pod obrady wniósł Klub Radnych Koalicji 
Obywatelskiej. Zgodnie z ustawą o samorządzie województwa (art.20.1) sejmik wybiera ze 
swego grona przewodniczącego oraz nie więcej niż 3 wiceprzewodniczących bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu sejmiku w 
głosowaniu tajnym.   
Dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym, więc głosowanie, które musi być tajne, również 
będzie odbywało się w trybie zdalnym, jest to możliwe wyłącznie w systemie e-sesja, proszę 
sprawdzić czy wszyscy są zalogowani do systemu  oraz prośba do wszystkich państwa aby 
kamery były włączone 
Nad przebiegiem obrad czuwać będą dzisiejsi sekretarze obrad. Jeżeli już wszyscy obecni na 
sesji są zalogowani to bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję 
wiceprzewodniczącego sejmiku.  Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę 
na kandydowanie, dlatego każdorazowo będę zwracała  się z zapytaniem do zgłoszonej 
osoby, czy wyraża zgodę. 
 
Artur Nycz w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej na funkcję wiceprzewodniczącego zgłosił 
kandydaturę pana Marcina Przepiórę, dodał, że Pan Przepióra  jest przewodniczącym komisji 
oświaty, kultury i sportu, z którym mam przyjemność w ramach komisji współpracować. 
Sposób prowadzenia komisji, niezwykle wysokie kompetencje niewątpliwie pozwolą 
funkcję wiceprzewodniczącego pełnić w sposób jak najlepszy i prowadzić sprawy sejmiku w 
sposób dobrze zorganizowany.  
 
Marcin Przepióra wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Więcej kandydatów nie zgłoszono.  
 
Teresa Kalina, przewodnicząca sejmiku poinformowała, że  głosowanie będzie odbywało się 
podobnie jak poprzednio.  Aby nie było wątpliwości, każdy z państwa, każdorazowo, będzie 
proszony o oddanie głosu w systemie e-sesja nie informując głośno o swoim wyborze, jest 
to głosowanie tajne.  
 
Następnie Teresa Kalina, przewodnicząca sejmiku wywoływała radnych województwa do 
oddania głosu na zgłoszoną kandydaturę.  
 
Wynik głosowania tajnego: 

Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 2 
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Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego 
sejmiku i poinformował o tym, że zgłoszona kandydatura uzyskała bezwzględną ilość 
głosów, pogratulowała panu Marcinowi Przepiórze wyboru. 
 
Drogą głosowania tajnego podjęta uchwała nosi nr XLII/481/23 i jest zał. nr 11. 
 
 

6.4 w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego planów ograniczenia dostępu do 
dróg i obiektów publicznych na terenie Warszowa w Świnoujściu  

 
Projekt uchwały to druk  494/1/23 i jest załącznikiem nr i jest załącznikiem nr 12. 
 
Olgierd Geblewicz, marszałek województwa : może w kilku zdaniach , ta kwestia zamknięcia 
całego obszaru terminala LNG budzi bardzo wielkie emocje społeczne. Byłem w Świnoujściu, 
spotkałem się zarówno z przewodniczącym Rady Osiedla Warszów, myślę, że część radnych 
naszego sejmiku też pamięta emocje, które w roku 2016 były też naszym udziałem, bo jako  
reprezentanci sejmiku uczestniczyliśmy wtedy w debatach, w negocjacjach społecznych, 
żeby ostateczną lokalizacja tego terminala było właśnie Świnoujście i wtedy było bardzo 
wiele niepokoju, ale wtedy właśnie zaoferowano mieszkańcom taki pewien pakiet, który 
miał zachęcać do poparcia tej inwestycji. Wśród tego pakietu poza infrastrukturą sportową 
na osiedlu Warszów, m.in. jedną z takich kluczowych obietnic był łatwiejszy dostęp do plaży. 
Ulica Ku morzu została wybudowana wraz z bardzo dużym parkingiem i to rzeczywiście 
spowodowało, że ta część Świnoujścia, a więc prawobrzeżna część Świnoujścia  zaczęła być 
bliżej morza, była bardziej skomunikowana z morzem, była przez to atrakcyjniejsza dla 
mieszkańców, jak i dla powstających w tej dzielnicy, głównie pensjonatów.  W chwili obecnej 
wydaje się, że wszyscy rozumiemy potrzebę ochrony infrastruktury krytycznej, w 
szczególności, zważywszy na to, że nawet Pani Przewodnicząca Komisji Europejskiej Ursula 
Von Der Leyen powiedziała niedawno, że infrastruktura Europejska, infrastruktura krytyczna, 
do której na pewno terminal LNG się zalicza jest zagrożona. Natomiast o tym zagrożeniu, 
powiedzmy uczciwie, państwo wiedziało od 24 lutego ubiegłego roku. W szczególności 
chyba wydawało się, że powinniśmy jeszcze bardziej otworzyć oczy po wybuchach 
gazociągów Nord Stream, więc tego typu działania powinny być po prostu zaplanowane w 
taki sposób, aby mitygować te skutki dla ludności, dla właśnie pensjonatów dla 
prowadzonej tam działalności gospodarczej dla turystów. Natomiast żadne, ale to 
absolutnie żadne działania w tym zakresie nie zostały podjęte. Stąd też uważamy, że 
powinny być podjęte takie działania, które umożliwią w sposób bezpieczny jednak 
korzystanie z obiektów zabytkowych, takich jak Latarnia Morska w Świnoujście czy Ford 
Gerharda, jak korzystanie z plaży, wreszcie jak korzystanie ze ścieżki rowerowej, która 
również została częściowo zamknięta. Można wytyczyć alternatywną trasę ścieżki 
rowerowej, można zrobić alternatywne dojścia czy dojazd do plaży, można wreszcie zrobić 
bezpieczny dostęp do, zarówno plaży jak i do obiektów, to wymaga po prostu dobrej woli. 
Wystarczy postawić bramki, podobnie jak mamy kontrole bezpieczeństwa na lotniskach, 
gdzie sprawdza się czy każdy wchodzący, przechodzący przez te bramki nie wnosi czegoś 
niebezpiecznego, następnie podstawić autobusy, którymi można się dostać do destynacji i 
w ten sam sposób wracać, tak jest zorganizowane de facto są możliwości odwiedzania 
wszelkich miejsc, które mają charakter militarny, które mają charakter stref bezpieczeństwa 
czy stref zamkniętych. I to co należy jednak jasno i wyraźnie skrytykować to jest nie kwestia 
ochrony, ale jednak tego, że nie wprowadzono żadnych środków, które miałyby poprawiać 
sytuację, umożliwiać normalne życie mieszkańców, mieszkańcy cały czas protestują w 
dodatku. I ostatnia rzecz, którą warto też podkreślić, nie zaproponowano tym mieszkańcom, 
którzy często jako działalność dodatkowa prowadzą właśnie pokoje, pensjonaty, nie 
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wprowadzono żadnego systemu rekompensat. Przecież zbliża się sezon, oni żyli z tego 
sezonu. Natomiast o żadnych rekompensatach ze strony Państwa w tym zakresie nie 
słyszymy. A takie stanowisko zrównoważone nie kwestionujące potrzeby zapewnienia 
bezpieczeństwa dla tej infrastruktury, ale jednak w sposób taki, który też będzie mitygował 
ten negatywny charakter dla mieszkańców, wydaje się bardzo wyważony. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
- Rozwoju, Promocji i Współpracy Zagranicznej 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/482/23 i jest zał. nr 13. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.5 w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji ekonomicznej 
rolników  

 
Projekt uchwały to druk  495/1/23 i jest załącznikiem nr 14. 

Olgierd Kustosz, wicemarszałek województwa: chciałbym w imieniu zarządu tutaj tylko 
powiedzieć, że na Komisji Rolnictwa, w rozmowach z rolnikami padają pretensje tylko do 
rządu, a nie do Unii Europejskiej, tak jak wcześniej nasi radni z PiS przedstawiali, dlatego 
skoro teraz wprowadzono zabezpieczenia elektroniczne, można było je zamontować 
wcześniej po prostu i żeby ten tranzyt zboża był przez nasz kraj. A w tej sytuacji cena spadła 
o 50%, także my tutaj solidaryzujemy się z rolnikami w całym kraju i dlatego to stanowisko, 
w tej formie przedstawiamy.  

Projekt pozytywnie zaopiniowała  komisja Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Jakub Hardie-Douglas, przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich: 
dwa zdania uzupełnienia do tego, co powiedział marszałek Kustusz. Wczoraj faktycznie 
projekt tej uchwały był dyskutowany na Komisji Rolnictwa Rozwoju Obszaru Wiejskich i ze 
zdziwieniem przyjęliśmy, że część propozycji, jaką mieli, propozycji zmian w tej uchwale, 
oczywiście zmian idących w kierunku zdjęcia, odium tego, co się dzieje ze strony rządzących 
na Unię Europejską, to jest w ogóle bardzo typowy i często spotykany zabieg taki pijarowy 
w zasadzie, jest to modus operandi przedstawicieli PiS, aby wszelkie problemy zwalać na 
Unię Europejską i wszystkie swoje niepowodzenia i nieudolność i indolencje w tym zakresie, 
tym wszystkim obarczać Unię Europejską. W związku, z czym wczoraj na Komisji Rolnictwa 
jedyne propozycje rzucone absolutnie ad hoc sposób taki zaimprowizowany dotyczyły tego, 
aby dopisać do listy, że tak powiem adresatów tego naszego stanowiska, tego apelu Unii 
Europejskiej. No jak wiemy komisarzem do spraw rolnictwa w Unii Europejskiej jest 
przedstawiciel PiS,  pan Wojciechowski, który brał udział rok temu w ustalaniu zasady 
zwalniającej z ceł zboże, które miało tutaj być przez nasz kraj transportowane. Przez ostatni 
rok nie zrobił absolutnie nic, aby system uszczelnić, aby te korytarze solidarnościowe były 
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zorganizowane w sposób bezpieczny dla zagwarantowania polskim rolnikom, aby nie 
doszło do sytuacji, z którą się teraz mierzymy, czyli nadpodaży zboża przepełnionych 
magazynów, w których teraz będziemy się z kolei konfrontować w sytuacji, w której po 
żniwach w ogóle nie będzie, gdzie zbierać zboża, które powinno trafić do tych naszych 
magazynów. Problem będzie się nawarstwiał i to, że my o tym teraz rozmawiamy to niczego 
nie zmieni, bo jest zdecydowanie za późno, więc się nie dziwie rozgoryczeniu polskiej wsi i 
taka próba odwrócenia kota ogonem jak widać się nie udała. I myślę, że nieobecność dzisiaj 
tutaj przedstawicieli PiS jest świadectwem ich tchórzostwa, po prostu tchórzostwa, że nie 
potrafił się skonfrontować z trudnymi problemami. Zaproponowaliśmy radnym PiS, aby 
przygotowali swój projekt uchwały. No jak widać, nie skorzystali z tej propozycji. Mieliśmy 
do czynienia też z sytuacją, w której jedna  pani radna Halina Szymańska, która pracuje w 
agencji rolnej, zgłaszała propozycje zmian w uchwale do uchwały podjętej przez sejmik 
województwa Wielkopolskiego. W związku, z czym Drodzy Państwo, nawet na komisję ci 
radni nie potrafią się przygotować i jest to po prostu obraz nędzy i rozpatrzy, jeśli chodzi o 
narrację, jaką oferują nam przedstawiciele partii rządzącej. To tyle przepraszam za może mój 
wzburzony ton natomiast nieobecność dzisiaj tutaj przedstawicieli PiS jest bardzo 
wymowna.  

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/483/23 i jest zał. nr 15. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 1 
 
 

6.6 w sprawie zmiany budżetu Województwa Zachodniopomorskiego na 2023 rok   
 
Projekt uchwały to druk  492/1/23 i jest załącznikiem nr 16. 
 
W imieniu Zarządu Województwa projekt uchwały omówił w formie prezentacji Pan Marek 
Dylewski - Skarbnik Województwa – załącznik nr 17. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowała komisja Budżetu i Spraw Samorządowych. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/484/23 i jest zał. nr 18. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 3  
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6.7 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
Województwa Zachodniopomorskiego    

 
Projekt uchwały to druk  493/1/23 i jest załącznikiem nr 19. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowała komisja Budżetu i Spraw Samorządowych. 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/485/23 i jest zał. nr 20. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.8 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa nieruchomości stanowiącej własność województwa 
zachodniopomorskiego  

 
Projekt uchwały to druk  484/1/23 i jest załącznikiem nr 21. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Gospodarki, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/486/23 i jest zał. nr 22. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.9 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ińsko, z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie niezbędnych inwestycji w kinie „Morena” w Ińsku   

 
 
Projekt uchwały to druk  485/1/23 i jest załącznikiem nr 23. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/487/23 i jest zał. nr 24. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.10  w sprawie udzielenia Województwu Lubuskiemu dotacji celowej, 
przeznaczonej na współfinansowanie nagród w konkursie o XXVI Polsko-
Niemiecką Nagrodę Dziennikarską im. Tadeusza Mazowieckiego 2023  

 
 
Projekt uchwały to druk  486/1/23 i jest załącznikiem nr 25. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Rozwoju, Promocji i Współpracy Zagranicznej 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/488/23 i jest zał. nr 26. 
 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.11 w sprawie przyjęcia oceny sytuacji na rynku pracy w województwie 
zachodniopomorskim oraz sprawozdania z działań realizowanych przez 
Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie w 2022 roku   

 
Projekt uchwały to druk  487/1/23 i jest załącznikiem nr 27. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Rozwoju, Promocji i Współpracy Zagranicznej 
- Gospodarki, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/489/23 i jest zał. nr 28. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
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6.12 w sprawie powierzenia gminie Biesiekierz prowadzenie zadania Województwa 
Zachodniopomorskiego   

 
Projekt uchwały to druk  488/1/23 i jest załącznikiem nr 29. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 3 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Gospodarki, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/490/23 i jest zał. nr 30. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.13 w sprawie przystąpienia Województwa Zachodniopomorskiego do 
Europejskiego Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Demokracji Lokalnej 
(European Association for Local Democracy)  

 
 
Projekt uchwały to druk  489/1/23 i jest załącznikiem nr 31. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Rozwoju, Promocji i Współpracy Zagranicznej 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/491/23 i jest zał. nr 32. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 
 

6.14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 
Miasto Koszalin   

 
Projekt uchwały to druk  490/1/23 i jest załącznikiem nr 33. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
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- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/492/23 i jest zał. nr 34. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 

Rafał Rosiński: chciałem oczywiście tutaj podziękować, bo to był wniosek klubu Procentrum, 
jeżeli chodzi o Zagrodę Jamneńską, czyli jakiś produkt , stworzenie produktu turystycznego 
czy uatrakcyjnienie tego regionu, czyli na opracowanie pewnego rodzaju projektu, który 
wzmocniłby atrakcyjność turystyczną tego miejsca. Dziękuję za jego poparcie. 

 
6.15 w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Specjalnych przy Szpitalu 

Uzdrowiskowym „Słoneczko” w Kołobrzegu oraz likwidacji  wchodzących w 
jego skład szkół     

 
 
Projekt uchwały to druk  491/1/23 i jest załącznikiem nr 35. 

Stanisław Wziątek, Członek Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego: do uchwały 
dołączono opinie wystawione przez związki zawodowe reprezentatywne w myśl ustawy o 
radzie dialogu społecznego. Dwie opinie związków są negatywne, jeden związek zawodowy 
forum związków zawodowych odstąpiło od wyrażenia opinii. Jednocześnie chciałbym 
Wysoki Sejmik poinformować, że od związków zawodowych, które funkcjonują na terenie 
uzdrowiska Kołobrzeg zarówno od związków zawodowych Solidarność jak i drugiego 
związku otrzymaliśmy pismo wzywające wręcz zarząd do tego, aby zakończyć działalność 
Słoneczka i Lecznictwa Uzdrowiskowego.  

Projekt pozytywnie zaopiniowała komisja: 
- Rozwoju, Promocji i Współpracy Zagranicznej 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/493/23 i jest zał. nr 36. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
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6.16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego z obszaru województwa zachodniopomorskiego, z 
przeznaczeniem na poprawę i modernizację infrastruktury sportowej w 2023 
roku   

 
Projekt uchwały to druk  500/1/23 i jest załącznikiem nr 37. 

Stanisław Wziątek (Członek Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego: samorządy 
województwa zachodniopomorskiego, gminne i powiatowe złożyły 100 wniosków, a więc 
100 gmin ubiegało się o uzyskanie dotacji. Niestety dosyć duża grupa tych wniosków była 
niezgodna z kryterium, ponieważ niektóre gminy wnioskowały o dofinansowanie wydatków 
bieżących, a nasze dofinansowanie obejmuje tylko i wyłącznie wydatki majątkowe, bo 
mówimy o infrastrukturze, a nie tylko wyposażeniu w drobny sprzęt sportowy. Z tych 100 
wniosków pozytywnie rozpatrzono 72 i 72 wnioski uzyskały wsparcie finansowe. Preferencje 
były kierowane wobec tych samorządów, na terenie, których odbywają się w tej chwili 
zawody sportowe związane z Ogólnopolską Olimpiadą Młodzieży w sportach halowych. W 
dniu dzisiejszym odbywa się oficjalna inauguracja olimpiady w Koszalinie. Wszystkich 
Państwa bardzo serdecznie do tego wydarzenia zapraszamy. Mogę powiedzieć, że 
przeznaczyliśmy na to 2 000 000 zł na dofinansowanie samorządów. Maksymalne 
dofinansowanie wynosiło 30 000 zł , nie więcej niż 50% wartości inwestycji.  

Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/494/23 i jest zał. nr 38. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 

6.17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miastu Koszalin, z 
przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Bałtyckiego Teatru 
Dramatycznego im. Juliusza Słowackiego w Koszalinie  

 
Projekt uchwały to druk  496/1/23 i jest załącznikiem nr 39. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/495/23 i jest zał. nr 40. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 19 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 0 
 

6.18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miastu Koszalin, z 
przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Filharmonii Koszalińskiej im. 
Stanisława Moniuszki  

 
Projekt uchwały to druk  497/1/23 i jest załącznikiem nr 41. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/496/23 i jest zał. nr 42. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 1 
 

6.19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miastu Szczecin, z 
przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Teatru Lalek "Pleciuga"  

 
Projekt uchwały to druk  498/1/23 i jest załącznikiem nr 43. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/497/23 i jest zał. nr 44. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 1 
 

6.20 w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze 
województwa zachodniopomorskiego  

 
Projekt uchwały to druk  499/1/23 i jest załącznikiem nr 45. 
 
Projekt pozytywnie zaopiniowały 2 komisje: 
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- Budżetu i Spraw Samorządowych 
- Oświaty, Kultury i Sportu 
 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
Drogą głosowania uchwała została podjęta, nosi nr XLII/498/23 i jest zał. nr 46. 
 
Wynik głosowania: 

Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 

 Głosy nieoddane – 1 
 

7. Informacja Zarządu i Przewodniczącej Sejmiku o działalności między sesjami 
1) informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach, 

 
Informację o działalności Zarządu wszyscy otrzymali pocztą elektroniczną, jest ona 
załącznikiem nr 47. 
 
Ponadto do Biura Obsługi Sejmiku wpłynęła Informacja o wykonaniu planu finansowego 
rachunku dochodów pochodzących z Funduszu Pomocy w 2022 roku - wszyscy radni 
otrzymali tę informację  pocztą elektroniczną. Informacja stanowi załącznik nr 48. 

 
Przewodnicząca poinformowała także, że w  okresie od ostatniej sesji  wpłynęło   6    
interpelacji. Wszystkie interpelacje oraz odpowiedzi na nie znajdują są w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Przypominała także o konieczności składaniu oświadczeń 
majątkowych za 2022 rok. 
 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
9. Wolne wnioski i oświadczenia. 
 
Wolnych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 
 
10. Zamknięcie obrad. 
 
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad   Przewodnicząca zamknęła  obrady  XLI  sesji Sejmiku. 
 
 
 
 
 
 
Sporządziły: 
H. Buchwald 
M. Nawrocka 


